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Op de gemeenteraad van 24 januari 2019 werd het aangepaste reglement voor de viering 
van de jubilarissen goedgekeurd door de meerderheid.


Er werd zowel tijdens de gemeenteraad als in de media door de bevoegde schepen 
onderstreept waarom dit nieuwe reglement een goede zaak is voor de desbetreffende 
jubilarissen, ondanks de toch wel aanzienlijke vermindering van de geschenkwaarde die 
wordt uitgekeerd aan de gelukkigen.


Ter motivering van de cadeaumand ter waarde van €100, met zowel producten van lokale 
handelaren als streekproducten, werd door de schepen gewag gemaakt van een 
rondvraag bij de lokale handelaars. Uit deze rondvraag zou gebleken zijn dat een groot 
deel van de cadeaubonnen nooit werden opgekocht waardoor een cadeaumand meer 
geschikt blijkt te zijn. 


Hieromtrent heeft MGB nog enkele zeer concrete vragen: 


• Hoe groot is het “grote deel” van de cadeaubonnen dat nooit werd opgekocht? In 
hoeverre was deze rondvraag representatief? Waarom werd er een zogenaamde 
rondvraag gedaan bij handelaars terwijl enerzijds de handelaars geen weet hebben 
hoeveel cadeaubons in omloop zijn én anderzijds die cijfers gewoon kunnen 
worden opgevraagd bij de gemeentelijke administratie? Elke handelaar maakt 
immers een factuur op aan de gemeente ter waarde van het desbetreffende 
aankoopbedrag. De gemeente weet dus enerzijds perfect hoeveel en voor welk 
bedrag aan cadeaubonnen werden uitgereikt en anderzijds kan op basis van de 
facturatie van de handelaars aan de gemeente ook relatief éénvoudig achterhaald 
worden hoeveel cadeaubonnen effectief werden gebruikt en welke waarde 
uiteindelijk werd besteed. Graag hadden we deze cijfers correct onderbouwd 
gezien om te weten hoe groot “groot” wel is.


• De cadeaubonnen konden niet alleen gebruikt worden bij ALLE handelaars maar 
ook in de verschillende én bovendien uitstekende horeca zaken die onze gemeente 
rijk is. Een etentje in een plaatselijk restaurant om een jubileum te vieren is immers 
ook gezellig. Hoe dan ook, de inwoners hadden steeds de vrije keuze. Ik kan me in 
deze opzet niet van de indruk ontdoen dat er nu gekozen wordt voor een select 
clubje van handelaars, waarbij terecht vragen kunnen worden gesteld over de 
relatie van sommige handelaars en bepaalde fracties. Kortom, hoe gaat de 
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bevoegde schepen erover waken dat hier geen sprake is van enige 
voorkeursbehandeling ten aanzien van bepaalde handelaars noch van enige 
belangenvermenging?  



